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Tutkimuslaitoksen tulevaisuus 

Olen tutu~tunut mietintöön eikä minulla ole kirjaston kan-

nalta erikoista huomautettavaa. On hyvä, että .:kirjaston asema 

vakiinnutetaan, sillä sehän kuuluu elimellisesti tutkimuslaitok-. '.' 

sen organisaatioon, vaikka onkin Suomen Pankin Kirjasto, jonka 

tulee palvella koko pankkia. Tätä "dokumentalistin" työtä on 

edustanut mm. leikepalvelu johtokunnalle, sekä uutuuksien esit-

tely. Sisäistä informaatiota on edelleen kehitettävä, mikäli 

siihen on työvoimaa käytettävissä. 

Eräs seikka, johon mietinnössä ei ole kiinnitetty huomiota, 

on tiedon välitys ulospäin. Tutkimuslaitoksessa valmistuu vuoden 

mittaan lukuisia pienempiä ja suurempia tutkimuksia, mutta ne 

jäävät esim. lehdistössä pienelle huomiolle. Olen kysellyt syytä 

lehtimiehiltä. He sanovat, etteivät he kertakaikkiaan uskalla 

peukaloida tekstiä, joka vilisee heille outoja käsitteitä ja 

vierasperäisiä sanoja. Suurelle yleisölle suunnattua tiedotusta 

tulisi "popularisoida" muuten kirjoittavat tutkijat vain toi

silleen ja paljon hyödyllistä tietoa maatuu turhaan hyllyissä. 

Kirjaston kehittämisen kannalta on hyvä, että kirjaston

hoitaja voi tarvittaessa kääntyä jonkin osastopäällikön puoleen 

suoraan. Yhteistyötä muiden pankkien tutkimuskirjastojen kanssa 

olisi kehitettävä, ja ulkomaista kehitystä seurattava. Tämä edel-

lyttäisi tutustumista Skandinavian ja Länsi-Euroopan pankkikir-

jastoihin. MM maisteri Kara on ehdottanut, että me tekisimme yh-

teisen tutustumismatkan. bgus~ 


